
P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/2/2005 

z II cz��ci obrad XLVII sesji Rady Miasta Rzeszowa, która odbyła si� w dniu 29 

listopada 2005 r. w sali obrad Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

 Na ustawowy stan 25 radnych w XLII sesji Rady Miasta Rzeszowa 

uczestniczyło 23 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad 

/lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – dokonał otwarcia 

XLVII sesji Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

P. Marka Koberskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

P. Marka Ustrobi�skiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

P. Ryszarda Winiarskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

/lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do 

protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz kierowników jednostek współdziałaj�cych z Miastem 

/lista obecno�ci osób zaproszonych stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu/. 

    

Z wnioskami o zmian� porz�dku obrad II cz��ci XLVII sesji Rady Miasta 

Rzeszowa wyst�pili: 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upowa�nienia Prezydenta Miasta 

zgłosiła wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych – jako pkt 1a. 

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta zgłosił wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekty uchwał: 

- w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 

realizacj� projektu „Przebudowa ul. Sikorskiego w Rzeszowie w celu poprawy 

dost�pu do drogi krajowej Nr 4” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do 

współfinansowania w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 

Regionalnego na lata 2006 – 2008 – jako pkt 4a, 



-  w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 

realizacj� projektu „Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 9 – 

dostosowanie do wymogów Unii Europejskiej” wnioskowanego przez Gmin� Miasto 

Rzeszów  o współfinansowanie w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – 

Transport na lata 2006 – 2008 – jako pkt 4b. 

 

Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –               

z upowa�nienia Prezydenta Miasta – zgłosił wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad 

o projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na bezprzetargow� sprzeda�, 

nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d w Rzeszowie, na 

rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowa – jako pkt 4c. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – w imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy 

Demokratycznej – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porz�dku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyj�cia stanowiska dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa 

– jako pkt 5c. 

 

Przyst�piono do głosowania: 

  

Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych – jako pkt 1a – został przyj�ty 

13 głosami, bez sprzeciwu, przy 8 głosach wstrzymuj�cych. 

 

 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu 

„Przebudowa ul. Sikorskiego w Rzeszowie w celu poprawy dost�pu do drogi krajowej 

Nr 4” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach 

Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 

2008 – jako pkt 4a – został przyj�ty 14 głosami, bez sprzeciwu, przy 5 głosach 

wstrzymuj�cych. 

 

Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu 

„Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 9 – dostosowanie do 



wymogów Unii Europejskiej” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o 

wspófinansowanie w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – Transport na 

lata 2006 – 2008 – jako pkt 4b – został przyj�ty 14 głosami, bez sprzeciwu, przy  6 

głosach wstrzymuj�cych.  

 

 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wyra�enia zgody na bezprzetargow� sprzeda�, nieruchomo�ci zabudowanej, 

poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d w Rzeszowie, na rzecz Skarbu Pa�stwa – 

Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowa – jako pkt 4c – został przyj�ty 13 głosami, bez 

sprzeciwu, przy 8 głosach wstrzymuj�cych. 

 

 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie przyj�cia 

stanowiska dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa – jako pkt 5c – został 

przyj�ty 15 głosami, bez sprzeciwu, przy 5 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Porz�dek obrad II cz��ci XLVII sesji Rady Miasta Rzeszowa 

1. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilo�ci 

punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 

1a. Uchwała w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych. 

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały                         

Nr XXIV/80/2004 w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych          

w zakresie rozwoju infrastruktury społecze�stwa informacyjnego/. 

3. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 

Gminy Miasto Rzeszów na realizacj� projektu „Budowa Zakładu Utylizacji 

Odpadów  w Rzeszowie – II etap” wnioskowanego przez MPGK – Rzeszów sp. z 

o.o. do współfinansowania w ramach Mechanizmu Finansowego Europejskiego 

Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 

2006 – 2008. 

4. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 

na realizacj� projektu „Wykorzystanie energii alternatywnej w Rzeszowie” 

wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach 

Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 

2007. 



4a. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego  

      na realizacj� projektu „Przebudowa ul. Sikorskiego w Rzeszowie w celu poprawy  

      dost�pu do drogi krajowej Nr 4” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów  

      do współfinansowania w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego  

      Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2008. 

4b. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego  

      na realizacj� projektu „Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 9 –  

      dostosowanie do wymogów Unii Europejskiej” wnioskowanego przez Gmin�  

      Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Sektorowego Programu  

     Operacyjnego – Transport na lata 2006 – 2008. 

4c.Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na bezprzetargow� sprzeda�,  

     nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d w Rzeszowie,  

     na rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowa. 

5. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

5a. Uchwała w sprawie stanowiska dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa. 

6. Zapytania i interpelacje. 

7. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 

 

Ad. 1. 

Pani Gra�yna Kalandyk – Dyrektor Biura Ewidencji Działalno�ci Gospodarczej               

i Zezwole� – z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały 

zmieniaj�cy uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilo�ci punktów 

sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa /projekt uchwały - 

stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu/. 

Poinformowała, �e projekt uchwały zakłada zwi�kszenie liczby punktów sprzeda�y 

napojów alkoholowych, zawieraj�cych powy�ej 4,5% zawarto�ci alkoholu, 

przeznaczonych do spo�ycia poza miejscem sprzeda�y z 80 na 100 punktów. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego                        

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e Komisja nie 

rozpatrywała ww. projektu uchwały. Na poprzedniej sesji, podczas omawiania 

propozycji zwi�kszenia ilo�ci punktów  sprzeda�y napojów alkoholowych, zgłoszono 

szereg wniosków o dostarczenie radnym oraz Komisji dodatkowych informacji oraz 



mapy Rzeszowa z zaznaczeniem ich lokalizacji. Komisja nie otrzymała  dodatkowych 

materiałów i w zwi�zku z tym nie rozpatrywała projektu uchwały. 

 

Radny Pan Ryszard Piekło – poinformował, �e przed rozpocz�ciem obrad otrzymał 

wykaz punktów prowadz�cych handel napojami alkoholowymi na terenie Rzeszowa 

wraz z zał�cznikiem graficznym, zgodnie z wnioskiem zgłoszonym na poprzedniej 

sesji Rady Miasta. Stwierdził, �e cz��� informacji „jest nieaktualna i nieprawdziwa. 

Dane przedstawione w przekazanych materiałach nale�y przeanalizowa�”. Zgłosił 

wniosek o przesuni�cie rozpatrywania projektu uchwały na nast�pn� sesj� Rady 

Miasta.  

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – stwierdziła, �e nie otrzymała odpowiedzi na 

zło�on� interpelacj� w sprawie przedstawienia informacji na temat podziału �rodków 

uzyskanych z wydawanych przez Urz�d Miasta pozwole� na handel napojami 

alkoholowymi. Zauwa�yła, �e rozpatrywanie i przyj�cie uchwały jest przedwczesne. 

Jednym z elementów uzasadnienia do zwi�kszenia w Rzeszowie ilo�ci punktów 

sprzeda�y, przedstawianym przez Prezydenta, jest zmiana granic administracyjnych 

miasta, która ma nast�pi� z dniem 1 stycznia 2006 r. Z informacji prasowych wynika, 

�e Rada Ministrów ma rozpatrywa� propozycj� zmiany wcze�niejszej decyzji w 

sprawie rozszerzenia granic. W zwi�zku z powy�szym brak jest podstawy aby Rada 

Miasta „ju� teraz podejmowała decyzj�”.  

 

Radny Pan Zdzisław Dara� – zawnioskował o przerwanie dyskusji i przegłosowanie 

projektu uchwały. 

 

 Wniosek dotycz�cy zdj�cia z porz�dku obrad i skierowanie do Komisji 

Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi projektu 

uchwały zmieniaj�cego uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 

ilo�ci punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa 

został przyj�ty 10 głosami, przy 7 głosach przeciwnych i 3 wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 1a.  

Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wysoko�ci stawek 



podatku od �rodków transportowych /projekt uchwały przedstawiony na druku nr 

XLVII/29/2005 - stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu/. 

Poinformowała, �e wysoko�� stawek podatku od �rodków transportowych zostały 

zrewaloryzowane o wska�nik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych obliczony            

z trzech kwartałów 2005r. w wysoko�ci 2,5%. Wska�nik ten został podany przez 

Prezesa Głównego Urz�du Statystycznego. Na podstawie tego wska�nika Minister  

Finansów okre�lił górne granice stawek kwotowych podatku od �rodków 

transportowych na 2006 rok. Zasada ta została przyj�ta przy opracowywaniu stawek 

przedstawionych w projekcie uchwały. Poinformowała, �e proponuje si� stawki 

maksymalne tylko w dwóch pozycjach tj. w przypadku stawek za ci�gniki siodłowe z 

naczep� oraz za ci�gniki balastowe z przyczep�.  

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys – poprosił o informacj� jakie b�d� wpływy do bud�etu 

Miasta z tytułu podatku od �rodków transportowych, po zaakceptowaniu przez Rad� 

Miasta proponowanych stawek. 

 

Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego – poinformowała, �e 

podatek wyliczony według stawek maksymalnych, okre�lonych przez Ministra 

Finansów, wyniósłby w 2006 r. 5 mln 247 tys. 117 zł . Planowane wpływy do bud�etu 

według stawek zaproponowanych w projekcie uchwały  wynios� 4 mln 251 tys. 105 

zł. Przyj�to dynamik� wzrostu cen na poziomie 102,5%. 

 

 Uchwała w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków 

transportowych w wersji zaproponowanej, została przyj�ta 13 głosami, bez 

sprzeciwu, przy 3 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 2. 

Pan Lesław Ba�dur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej                                                 

i Telekomunikacyjnej – z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 

uchwały       w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr XXIV/80/2004 w 



sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych w zakresie „Rozwoju 

infrastruktury społecze�stwa informacyjnego” na lata 2004 – 2006 /projekt uchwały - 

stanowi zał�cznik nr  7 do protokołu/. Poinformował, �e w poprzedniej edycji 

konkursu projektów Rzeszów otrzymało dofinansowanie w wysoko�ci 6,6 mln zł na 

wykonanie I etapu projektu tj. na wykonanie sieci internetowej, która obejmuje 91 

jednostek organizacyjnych miasta i 2 stacje bazowe.  

Przedstawiona aktualizacja Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dotyczy 

realizacji projektu, który nale�y zło�y� do 5 grudnia br. do Urz�du Marszałkowskiego, 

w ramach nowego naboru wniosków. Uzyskanie dodatkowych �rodków umo�liwi 

obj�cie sieci� dodatkowych 60 jednostek organizacyjnych miasta oraz wykonanie 40 

publicznych punktów dost�pu do internetu.  

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr 

XXIV/80/2004 w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych    

w zakresie „Rozwoju infrastruktury społecze�stwa informacyjnego” na lata 

2004 – 2006 w wersji zaproponowanej, została przyj�ta 18 głosami, bez 

sprzeciwu, przy 6 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 3. 

Pan Julian Sieczkowski – Prezes zarz�du Miejskiego Przedsi�biorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu Gminy Miasto Rzeszów na 

realizacj� projektu „Budowa zakładu Utylizacji Odpadów w Rzeszowie – II etap” 

wnioskowanego przez MPGK – Rzeszów sp. z o.o. do współfinansowania w ramach 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2006 – 2008 /projekt uchwały - 

stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu/. 



Stwierdził, �e zmieniona ustawa o odpadach i ustawa o utrzymaniu czysto�ci                            

i porz�dku nakłada na Gmin� oraz podmioty zajmuj�ce si� wywozem odpadów nowe 

obowi�zki. Podmiot prowadz�cy działalno�� w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych jest zobowi�zany do selektywnego ich odbierania oraz ograniczenia 

ilo�ci odpadów ulegaj�cych biodegradacji kierowanych do składowania. Na gminy 

został nało�ony obowi�zek budowy, utrzymania i eksploatacji własnych lub 

wspólnych z innymi gminami instalacji i urz�dze� do odzysku i unieszkodliwiania 

odpadów komunalnych. Poinformował, �e od 2000 roku Spółka MPGK realizuje 

szereg inwestycji. Wykonywane one były w wi�kszo�ci ze �rodków własnych. W 

zwi�zku z uruchomieniem nowego programu pomocowego w ramach Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego jest mo�liwo�� uzyskania dodatkowych �rodków na 

realizacj� zakładu utylizacji odpadów. Najkorzystniejsze jest wspólne wyst�pienie 

MPGK i gminy. W przypadku gdy udział gminy  w programie wyniesie 15%, jest 

mo�liwo�� otrzymania dofinansowania w wysoko�ci 85% kosztów inwestycji. 

Beneficjentem tego przedsi�wzi�cia b�dzie Miejskie Przedsi�biorstwo Gospodarki 

Komunalnej.  

Poinformował, �e Spółka zamierza rozpocz�� realizacj� inwestycji pod nazw�: 

„Budowa Zakładu Utylizacji Odpadów w Rzeszowie – II etap”, którego cz��ciami 

składowymi b�d�: 

- sortowania odpadów komunalnych i opakowaniowych w istniej�cej ju� hali 

przeładunków odpadów, 

- kompostowania odpadów zielonych i organicznych, 

- punkt przekształcenia odpadów z oczyszczania ulic w celu ich dalszego odzysku, 

- punkt przerobu odpadów budowlanych, w tym kruszarka, 

- punkt demonta�u odpadów wielkogabarytowych, 

- punkt zbiórki odpadów niebezpiecznych. 

Stwierdził, �e nadrz�dnym celem inwestycji jest zmniejszenie ilo�ci odpadów 

kierowanych do składowania, odzysku i sprzeda�y frakcji nadaj�cych si� do 

powtórnego wykorzystania, a w konsekwencji ochrona �rodowiska naturalnego oraz 

ochrona mieszka�ców przed nadmiernym wzrostem cen za odbiór odpadów. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja jednomy�lnie pozytywnie zaopiniowała 

powy�szy projekt uchwały. 



 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

 Uchwała w sprawie w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako 

wkładu Gminy Miasto Rzeszów na realizacj� projektu „Budowa zakładu 

Utylizacji Odpadów   w Rzeszowie – II etap” wnioskowanego przez MPGK – 

Rzeszów sp. z o.o. do współfinansowania w ramach Mechanizmu Finansowego 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego na lata 2006 – 2008 w wersji zaproponowanej, została przyj�ta 

jednomy�lnie (20 głosów „za”). 

 

Ad. 4. 

Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej UM –                    

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu 

„Wykorzystanie energii alternatywnej w Rzeszowie” wnioskowanego przez Gmin� 

Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach Zintegrowanego Programu 

Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2007 /projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 9 

do protokołu/. 

Poinformowała, �e program w zakresie „Wykorzystania energii alternatywnej                         

w Rzeszowie” realizowany w ramach Zintegrowanego Programu Rozwoju 

Regionalnego ma na celu instalacj� kolektorów słonecznych na budynkach krytych 

pływalni. Realizacja zamierzenia umo�liwi wykorzystanie energii ze �ródeł 

odnawialnych, co w znaczny sposób obni�y koszty utrzymania tych obiektów. 

Warto�� projektu wynosi 1 mln 200 tys. zł. Planowane dofinansowanie ze �rodków 

unijnych wyniesie 75% tj. 900 tys. zł. za� udział własny miasta 300 tys. zł , czyli 25% 

kosztów inwestycji.  

Projekt jest zgodny z wymogami Unii Europejskiej, według których od 2010 roku ze 

�ródeł odnawialnych powinno si� pozyskiwa� rocznie 12% ogólnego 

zapotrzebowania energetycznego. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały. 



Poprosił o informacj� czy w zgłaszanym wniosku zostanie uj�ta „rozbudowa 

kubaturowa obiektów krytych pływalni”. 

 

Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej UM – 

poinformowała, �e wniosek dotyczy dofinansowania budowy kolektorów słonecznych, 

które b�d� słu�yły do podgrzewania wody w basenach. Plany nie obejmuj� 

modernizacji lub rozbudowy istniej�cych obiektów.  

 

 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu 

własnego na realizacj� projektu „Wykorzystanie energii alternatywnej w 

Rzeszowie” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do 

współfinansowania w ramach Zintegrowanego Programu Rozwoju 

Regionalnego na lata 2006 – 2007 w wersji zaproponowanej, została przyj�ta 

jednomy�lnie (20 głosów „za”). 

 

Ad.4a. 

 

Pan Ireneusz Kochanowicz – Dyrektor Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni –                      

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� 

projektu „Przebudowa ul. Sikorskiego w Rzeszowie w celu poprawy dost�pu do 

drogi krajowej Nr 4” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do 

współfinansowania w Ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 

Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2008 /projekt uchwały - stanowi zał�cznik 

nr 10 do protokołu/. 

 

Radny Pan Waldemar Ostrowski – stwierdził, �e nie neguje potrzeby 

remontów ulic. Ma zastrze�enia co do zasadno�ci przebudowy ul. 

Podkarpackiej. Modernizacja ulicy „nie wzbogaci układu komunikacyjnego 

miasta. Po wyje�dzie z miasta ruch samochodowy b�dzie blokowany na 

zw��eniu ulicy w Zwi�czycy”.  

Zauwa�ył, �e nie został opracowany plan usprawnienia wyjazdu z ul. 

Podkarpackiej w kierunku Krosna. Jego zdaniem nale�y w pierwszej kolejno�ci 



wykona� remont ul. Okulickiego, przebudowa� al. Wyzwolenia oraz wybudowa� 

most w przedłu�eniu ul. Gen. Maczka.  

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e ul. 

Podkarpacka jest wa�nym elementem układu komunikacyjnego Rzeszowa. Jest 

to droga „wylotowa z miasta”. Zły stan nawierzchni, brak chodników, du�e 

obci��enie ruchem samochodowym uzasadnia potrzeb� wykonania remontu i 

modernizacji. Planuje si� budow� nowego poł�czenia od ul. Przemysłowej 

w kierunku Białej. Po wykonaniu przez Generaln� Dyrekcj� Dróg i Autostrad, 

przebudowy odcinka drogi krajowej nr 4, powstanie zamkni�ty układ 

komunikacyjny. 

Stwierdził, �e finansowanie z funduszy unijnych tej inwestycji jest bardzo 

korzystne. Jest mo�liwo�� jej dofinansowanie w wysoko�ci ¾ kosztów 

kwalifikowanych. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – stwierdził, �e działania Miasta skupiaj� si� na 

remontach i modernizacji istniej�cego ju� układu komunikacyjnego. Brak jest 

planów jego rozbudowy. Zaproponował opracowanie projektu przebudowy drogi 

od ul. Gen. Maczka do Dworca PKS, ł�cznie z budow� tzw. mostu sko�nego. 

Zauwa�ył, �e „nale�y powróci� do projektu przebudowy al. Wyzwolenia, jako 

bardzo wa�nej arterii komunikacyjnej miasta”. 

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e 

przebudowa odcinka al. Wyzwolenia od ul. Okulickiego do ul. Krakowskiej jest 

realizowana ze �rodków unijnych w ramach Zintegrowanego Programu 

Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. Obecnie nie planuje si� modernizacji 

odcinka od ul. Okulickiego do ul. Lubelskiej z uwagi na koszt  inwestycji oraz 

potrzeb� opracowania specjalistycznej dokumentacji w zakresie wykonania 

przejazdów pod wiaduktem kolejowym. Wst�pne koszty zwi�zane z realizacj� 

tego zamierzenia zostały okre�lone w wysoko�ci 60 mln zł. Przypomniał, �e 

Miasto mo�e otrzyma� dofinansowanie ze �rodków strukturalnych Unii 

Europejskiej w wysoko�ci ok. 13-15 mln zł. 

 



Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych  jako wkładu 

własnego na realizacj� projektu „Przebudowa ul. Sikorskiego w Rzeszowie 

w celu poprawy dost�pu do drogi krajowej Nr 4” wnioskowanego przez 

Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach Zintegrowanego 

Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 -2008 (w 

wersji zaproponowanej) - została przyj�ta 16 głosami za, bez sprzeciwu, 

przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

                

Ad.4b. 

 

Pan Ireneusz Kochanowicz – Dyrektor Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni –                    

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� 

projektu „Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 9 – dostosowanie 

do wymogów Unii Europejskiej” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów 

o współfinansowanie w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – 

Transport na lata 2006 – 2008 /projekt uchwały - stanowi zał�cznik nr 11 do 

protokołu/. 

 

 Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu 

własnego na realizacj� projektu „Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi 

krajowej Nr 9 – dostosowanie do wymogów Unii Europejskiej” 

wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w 

ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – Transport na lata 2006 – 

2008 (w wersji zaproponowanej) - została przyj�ta 15 głosami za, bez 

sprzeciwu, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

  

Ad.4c. 

 

Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 

bezprzetargow� sprzeda�, nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. 



Hetma�skiej 45d w Rzeszowie, na rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura 

Okr�gowa w Rzeszowie /projekt uchwały - stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu/. 

Poinformował, �e Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowie zwróciła si� z wnioskiem 

o nabycie nieruchomo�ci zabudowanej budynkiem byłego internatu przy ul. 

Hetma�skiej 45d w Rzeszowie. Internat został wygaszony 1,5 roku temu. Obiekt 

jest pusty, nie u�ytkowany    i  wymaga kapitalnego remontu.  

 

Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 

poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – stwierdził, �e przed podj�ciem uchwały w sprawie 

sprzeda�y nieruchomo�ci przy ul. Hetma�skiej 45d na rzecz Prokuratury 

Okr�gowej, Miasto powinno wyst�pi� z zapytaniem do Ministerstwa 

Sprawiedliwo�ci czy s� zarezerwowane �rodki na zakup i modernizacj� tego 

obiektu. Przypomniał, �e Rada Miasta wyraziła zgod� na sprzeda� byłego 

internatu przy ul. Towarnickiego. Z powodu braku �rodków budynek, usytuowany 

w centrum miasta, niszczeje. 

 

Radny Pan Adolf Gubernat –  poparł propozycj� sprzeda�y budynku byłego 

internatu przy ul. Hetma�skiej. Przypomniał, �e internat został wygaszony i nie 

ma u�ytkownika. Stwierdził, �e po przeniesieniu  siedziby Prokuratury   

Okr�gowej   zostan�  zwolnione pomieszczenia w Zamku Lubomirskich, które 

b�dzie mo�na przeznaczy� na ekspozycj� zbiorów pami�tek wojskowych. 

Poinformował, �e z propozycj� nieodpłatnego ich przekazania Miastu lub 

Muzeum Okr�gowemu  w Rzeszowie wyst�pił Pan Jan Partyka. Jest to zbiór o 

du�ej warto�ci historycznej i muzealnej. Byłaby wi�c mo�liwo�� utworzenia w 

Rzeszowie Muzeum Czynu Zbrojnego, kolejnej placówki kultury w naszym 

mie�cie. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – poinformował, �e była zgłaszana przez Komisj� 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji propozycja przeniesienia internatu z 

budynku przy ul. D�browskiego na ul. Hetma�sk�. Uzasadnieniem tej propozycji 

była lokalizacja obiektu w istniej�cym kompleksie o�wiatowym. Natomiast 



budynek internatu przy ul. D�browskiego mo�na, po adaptacji, przeznaczy� na 

cele mieszkaniowe. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – stwierdziła, �e korzystniejszym rozwi�zaniem 

dla Miasta b�dzie przeniesienie internatu z ul. D�browskiego na ul. Hetma�sk�, 

co pozwoli na jego funkcjonowanie  w istniej�cym ju� kompleksie o�wiatowym. 

Zauwa�yła, �e zlokalizowanie Prokuratury Okr�gowej w bezpo�rednim 

s�siedztwie szkół oraz boiska sportowego, z uwagi na specyfik� jej działalno�ci 

jest nie wskazana. Poprosiła o informacj�, czy Ministerstwo Sprawiedliwo�ci ma 

zarezerwowane �rodki, które umo�liwi� wykup nieruchomo�ci i wykonanie 

remontu kapitalnego.  

 

Radny Pan Jan Mazur – stwierdził, �e lokalizacja Prokuratury Okr�gowej w 

budynku przy ul. D�browskiego nie spełniałaby wymogów okre�lonych dla tego 

typu urz�du. Specyfika pracy Prokuratury m.in. dowóz „ró�nego rodzaju 

przest�pców” wymaga okre�lonego zaplecza tj. zapewnienia odpowiedniego 

dojazdu i miejsc parkingowych. Aby spełni� te wymagania niezb�dna byłaby 

przebudowa ul. Niedzielskiego, ł�cznie z Ogródkiem Jordanowskim oraz 

likwidacja kortów tenisowych  

 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e 

odbyły si� rozmowy i wst�pne uzgodnienia z Prokuratorem Okr�gowym na temat 

sprzeda�y budynku byłego internatu przy ul. Hetma�skiej. Odbyła si� wizja 

lokalna. Prokurator potwierdził przydatno�� obiektu dla celów urz�du. Odno�nie 

zabezpieczenia �rodków przez Ministerstwo Sprawiedliwo�ci na wykup i 

adaptacj� pomieszcze� poinformował, �e w pierwszej kolejno�ci wymagana jest 

zgoda Rady Miasta na sprzeda� nieruchomo�ci.         

Z chwil� jej uzyskania  Prezydent Miasta i Prokurator Okr�gowy wyst�pi� z 

wnioskiem o zabezpieczenie odpowiednich �rodków. Stwierdził, �e podejmowane 

s� starania aby „Zamek Lubomirskich przywróci� na cele kulturalne”. Po 

przeniesieniu Prokuratury b�dzie mo�liwo�� przeznaczenia cz��ci pomieszcze� 

dla Muzeum Okr�gowego. Przypomniał, �e internat przy ul. Hetma�skiej został 

wygaszony w 2001 roku. Budynek nie jest wykorzystywany. Wymaga kapitalnego 

remontu. Poinformował, �e w internacie przy ul. D�browskiego został wykonany 



remont generalny w�zła centralnego ogrzewania oraz zmodernizowany został 

w�zeł kuchenny. Przy obiekcie brak jest terenu na urz�dzenie parkingu. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zgłosiła wniosek formalny o skierowanie 

projektu uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej oraz rozwa�enie 

propozycji lokalizacji Prokuratury Okr�gowej w budynku internatu przy ul. 

D�browskiego. 

 

Radny Pan Tomasz Kami�ski – zgłosił wniosek formalny o zamkni�cie dyskusji.   

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zgłosiła wniosek o skierowanie projektu 

uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta celem rozwa�enia 

alternatywnej propozycji sprzeda�y na rzecz Prokuratury Okr�gowej w 

Rzeszowie budynku internatu przy ul. D�browskiego. 

 

Wniosek dotycz�cy skierowania do Komisji Gospodarki Przestrzennej 

projektu uchwały w sprawie wyra�enia zgody na bezprzetargow� sprzeda�, 

nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d w 

Rzeszowie, na rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowie 

został odrzucony 8 głosami, przy 5 głosach przeciwnych i 7 

wstrzymuj�cych. 

 

Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na bezprzetargow� sprzeda�, 

nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d w 

Rzeszowie, na rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura Okr�gowa w Rzeszowie 

(w wersji zaproponowanej) - została przyj�ta 15 głosami za, bez sprzeciwu, 

przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

 

Ad.5. 

 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – przedstawił 

sprawozdanie z prac Prezydenta i Zast�pców Prezydenta Miasta Rzeszowa od 

26 pa�dziernika do 28 listopada 2005 r. /sprawozdanie - stanowi zał�cznik nr 13 

do protokołu/. 



 

Ad.5a. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – przedstawił projekt uchwały w sprawie stanowiska 

dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa /projekt uchwały - stanowi zał�cznik 

nr 14 do protokołu/. 

 

Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, �e nie ma oficjalnego stanowiska Rady 

Ministrów w sprawie wstrzymania procesu poszerzenia granic Rzeszowa. W 

zwi�zku z powy�szym Rada Miasta nie mo�e przyj�� Stanowiska w 

zaproponowanym brzmieniu. Zaproponował zmiany do przedstawionego projektu 

uchwały o tre�ci: „W zwi�zku z nadchodz�cymi informacjami o mo�liwym 

przesuni�ciu terminu rozszerzenia granic Miasta, Rada Miasta wyra�a sw� 

trosk� o przyszło�� rozwoju naszego Miasta. Rada jest �wiadoma, �e 

realizowany projekt rozszerzenia wywołał powa�ne zaniepokojenie samorz�dów 

okolicznych gmin.  Nie   przes�dzaj�c   zgodno�ci   z   prawem   podj�tych  

procedur  rozszerzenia  i  ich bezpiecze�stwa finansowego dla s�siednich 

gmin, Rada Miasta wyra�a nadziej�, �e podejmowane przez rz�d decyzje w 

tym zakresie, z jednej strony wyja�ni� wszystkie w�tpliwo�ci prawne i 

finansowe, a z  drugiej strony zapewni� naszemu miastu mo�liwo�� 

rozwoju inwestycyjnego i urbanistycznego”. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – zapytał 

wnioskodawc�, czy akceptuje form� przedstawion� przez p. Roberta Kultysa. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek - stwierdził, �e zmiana zapisów przedstawiona przez 

radnego p. Roberta Kultysa „nie jest naniesion� poprawk� do stanowiska, a 

podsumowaniem”. 

 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – w nawi�zaniu do 

wypowiedzi radnego p. Roberta Kultysa poinformował, �e jest przygotowany 

projekt Rozporz�dzenia Rady Ministrów w sprawie przesuni�cia terminu 

poszerzenia granic administracyjnych miasta Rzeszowa.  Ze  wzgl�du   na  wag�  

problemu  zasadne  jest podejmowanie inicjatyw,  których celem b�dzie 



utrzymanie w mocy decyzji Rz�du z dnia 26 lipca 2005 r. Poinformował, �e 30 

listopada br. odb�dzie si� spotkanie w Sejmie z posłami, wójtami o�ciennych 

gmin i Prezydentem Miasta Rzeszowa w sprawie rozszerzenia granic Miasta. 

 

Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, �e Rada Miasta mo�e wypowiada� si� 

co do samej intencji rozszerzenia granic Rzeszowa, nie oceniaj�c pod wzgl�dem 

prawnym zasadno�ci skargi, któr� zamierzaj� zło�y� władze o�ciennych gmin. 

Zauwa�ył, �e to Trybunał Konstytucyjny orzeknie, czy procedury 

przeprowadzone w zwi�zku z poszerzeniem granic miasta były zgodne z 

obowi�zuj�cym prawem.  

 

Radny Pan Jacek Kiczek – stwierdził, �e Radni popierali i nadal popieraj� 

wniosek o rozszerzeniu granic Miasta. W�tpliwo�� budzi sposób 

przeprowadzania negocjacji  z gminami o�ciennymi. Podj�te stanowisko powinno 

by� bardzo wywa�one. Przypomniał, �e ostateczn� decyzj� w sprawie 

rozszerzenia granic miasta Rzeszowa  podejmie Rz�d. 

 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – powiedział, �e je�eli 

Rz�d odło�y decyzj� rozszerzenia granic Miasta Rzeszowa o rok, to b�dzie 

najbardziej niekorzystna decyzja dla Rzeszowa i dla terenów, które z dniem 1 

stycznia 2006 roku miałyby by� przył�czone do Rzeszowa. 

 

Radny Pan Jan Mazur – zauwa�ył, �e projekt Rozporz�dzenia Rady Ministrów 

nie wynika z wyroku Trybunału Konstytucyjnego w tej sprawie.  

Nie zostało podwa�one uzasadnienie merytoryczne przygotowanego 

wniosku dotycz�cego zmiany granic Miasta. Mieszka�cy z terenów sołectw, które 

miały by� przył�czone do Rzeszowa mog� poczu� si� pokrzywdzeni. 

Przypomniał, �e Rada Miasta przyj�ła jednogło�nie uchwał� w sprawie 

rozszerzenia granic Miasta. Dlatego te� nale�y doło�y� wszelkich stara�, aby 

rozszerzenie granic Rzeszowa nast�piło z dniem 1 stycznia 2006 roku.  

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zaproponowała przerwanie dalszej 

dyskusji dotycz�cej zmiany granic Miasta Rzeszowa i wypracowanie wspólnego 

stanowiska w tej sprawie. 



 

Radny Pan Rober Kultys -  zaproponował  skierowanie projektu uchwały 

dotycz�cego przyj�cia stanowiska w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa do 

Komisji. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – zgłosił autopoprawk� polegaj�c� na 

wykre�leniu zapisu: Rada Miasta Rzeszowa wyra�a „zdecydowany sprzeciw 

wobec”, a wprowadzenie „Rada Miasta wyra�a zaniepokojenie  zamierzeniami  

opó�nienia wej�cie w �ycie rozporz�dzenia” oraz wykre�lenie słowa: 

„zniweczenie” wprowadzaj�c w to miejsce: „stawia pod znakiem zapytania dwa 

lata stara�  i wysiłku lokalnego samorz�du”.  

 

Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej -  

przypomniała, �e jest wydane Rozporz�dzenie Rady Ministrów, okre�laj�ce 

termin zmiany granic Miasta Rzeszowa. Intencj� wnioskodawców jest to, �eby 

wyrazi� Stanowisko Rady Miasta co do propozycji zmian terminu wej�cia w �ycie  

Rozporz�dzenia. Natomiast kwestie zgodno�ci z prawem procedury  poszerzenia 

granic okre�li  Trybunał Konstytucyjny.   

 

Radny Pan Jan Mazur – stwierdził, �e Rada Miasta powinna by� zgodna 

w sprawie stanowiska dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa, by 

zasygnalizowa� Radzie Ministrów, nasz niepokój i jakie b�d� skutki podj�cia 

takiej decyzji. Zauwa�ył, �e nale�y równie� upomnie� si� o poszanowanie 

decyzji, która wcze�niej została podj�ta przez Rad� Miasta i do której nie zostały 

wniesione uwagi do tre�ci merytorycznego uzasadnienia. W propozycji 

przedstawionej przez radnego p. Konrada Fijołka jest wskazane jakie b�d� 

skutki, je�eli zmiana granic Miasta zostanie przesuni�ta o rok.  



Radna Pani El�bieta Dzier�ak – w imieniu Klubu Polskich Rodzin  zaapelowała 

do wszystkich,  o   wypracowanie   jednego  stanowiska   dotycz�cego   zmian   

granic   Miasta Rzeszowa. Stwierdziła, �e nie mo�na głosowa� dwóch ró�nych 

stanowisk w jednej sprawie. Intencja obu stanowisk jest taka sama.  

 

Radny Pan Robert Kultys – odczytał uzgodniony tekst uchwały w sprawie 

stanowiska dotycz�cego zmian granic Miasta Rzeszowa /projekt uchwały - 

stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu/. 

 

Uchwala   w  sprawie   stanowiska  dotycz�cego   zmian  granic  Miasta   

Rzeszowa  w uzgodnionej wersji, została przyj�ta jednomy�lnie (17 głosów 

„za”). 

 

Ad.6. 

 

Radny Pan Antoni Dudek – poprosił o interwencj� u Marszałka Województwa 

Podkarpackiego w sprawie  przy�pieszenia rozebrania mostku przy ul. Skubisza. 

Poinformował, �e w sposób istotny sprawia problemy, poniewa� przepustowo�� 

rzeczki, na której znajduje si� mostek nie mie�ci nadmiar wody. Woda przelewa 

si� przez mostek.   W tym miejscu wystarczyłaby kładka o szeroko�ci 2 m. 

 

Radny Ryszard Piekło – poinformował, �e w Zespole Szkół Spo�ywczych jest 

zakaz wł�czania centralnego ogrzewania. Klasy dogrzewane s� grzejnikami 

elektrycznymi. Poprosił o zwrócenie uwagi, �eby te sprawy rozwi�za�. 

 

Ad.7. 

 

Radny Pan Ryszard Piekło – zło�ył wniosek o powołanie dora�nej  komisji, 

która sprawdzi prawidłowo�� wydawania zezwole� na sprzeda� napojów 

alkoholowych na terenie gminy Rzeszów przez okres bie��cej kadencji. 

 

Na II cz��ci XLVII sesji odbytej w dniu 29 listopada 2005 roku Rady Miasta 

Rzeszowa podj�ła nast�puj�ce uchwały: 

 



1. Uchwała Nr XLVII/296/2005 - w sprawie wysoko�ci stawek podatku od 

�rodków transportowych. 

2. Uchwała Nr XLVII/297/2005 – w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa. 

3. Uchwała Nr XLVII/298/2005 – w sprawie zabezpieczenia �rodków 

finansowych jako wkładu własnego Gminy Miasto Rzeszów na realizacj� 

projektu „Budowa Zakładu utylizacji odpadów w Rzeszowie – II etap” 

wnioskowanego przez MPGK Rzeszów  sp. z o. o. do współfinansowania w 

ramach Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 

oraz Norweskiego Mechanizmu    Finansowego na lata 2006 – 2008. 

4. Uchwała Nr XLVII/299/2005 - w sprawie zabezpieczenia �rodków 

finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wykorzystanie 

energii alternatywnej  w Rzeszowie” wnioskowanego przez Gmin� Miasto 

Rzeszów do współfinansowania w ramach Zintegrowanego Programu 

Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2007.  

5. Uchwała Nr XLVII/300/2005 – w sprawie zabezpieczenia �rodków 

finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Przebudowa ul. 

Sikorskiego w Rzeszowie w celu poprawy dost�pu do drogi krajowej Nr 4” 

wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w 

ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na 

lata 2006 – 2008. 

6. Uchwała Nr XLVII/301/2005 – w sprawie zabezpieczenia �rodków 

finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Przebudowa ulic 

Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 9 – dostosowanie do wymogów Unii 

Europejskiej” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o 

współfinansowanie w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – 

Transport na lata 2006 – 2008. 

7. Uchwała Nr XLVII/302/2005 - w sprawie wyra�enia zgody na bezprzetargow� 

sprzeda�, nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Hetma�skiej 45d                 

w Rzeszowie, na rzecz Skarbu Pa�stwa – Prokuratura Okr�gowa w 

Rzeszowie. 

8. Uchwała Nr XVII/303/2005 – w sprawie stanowiska dotycz�cego zmian 

granic Miasta Rzeszowa.  

 



Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta - w zwi�zku                    

z wyczerpaniem porz�dku obrad dokonał zamkni�cia II cz��ci XLVII sesji Rady 

Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 14.00 do 17.45. 

Na tym protokół zako�czono. 

  

Protokołowała:                                                                                    Przewodnicz�cy 

Danuta Grzyb                                                                           Rady Miasta 

Rzeszowa 

  

Sprawdził:                                                                                               Andrzej Dec 

         Dyrektor 

 Biura Rady Miasta  

Mirosław Kubiak 


